	INFINITIF (απαρέμφατο)
	PARTICIPE PASSÉ (é – i - u) (μετοχή παθητική) 
	· EZ (κατάληξη – ez) 

	Το απαρέμφατο χρησιμοποιείται : 
	Η παθητική μετοχή χρησιμοποιείται : 
	Η κατάληξη μπορεί να είναι : 

	· μετά από προθέσεις (à, de, pour, sans…)
p.ex. j’ai besoin de travailler
	· στον Passé Composé μετά από το ρήμα avoir (j’ai, tu as, il a…) σε ομαλά ρήματα, που κλίνονται δηλ. με βάση τον κανόνα
p.ex. hier, nous avons parlé au téléphone 
	· ενεστώτας σε β΄ πληθυντικό πρόσωπο, άρα θα προηγείται του ρήματος το υποκείμενο VOUS
p.ex. Vous mangez dans ce restaurant

	· μετά από άλλα ρήματα, όπως je veux (θέλω), je peux (μπορώ), je dois (οφείλω), il faut (πρέπει) 
p.ex. je veux aller au cinéma
	· στον Passé Composé μετά από το ρήμα être (je suis, tu es, il est…) στα ανώμαλα ρήματα, σε αυτά δηλ. που ανήκουν στις εξαιρέσεις 
p.ex. je suis allé 
	· προστακτική β΄ πληθυντικού προσώπου, οπότε ΔΕ θα έχω μπροστά κάποιο υποκείμενο
p.ex. Mangez dans ce restaurant   

	· μετά από ρήματα που εκφράζουν αρέσκεια ή δυσαρέσκεια, όπως j’aime (αγαπώ, μ’ αρέσει), j’adore (λατρεύω), je déteste (απεχθάνομαι), je préfère (προτιμώ) 
p.ex. j’aime voyager
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